
  

 

 
Utdrag ur protokoll, fört vid sammanträde 
2009-09-15, § 17 

 

 Tid: 15 september 2009 kl 16.30 – 17.05 

   

 Plats: Bråvallasalen, Stadshuset 

   

 Justerat: 15 september 2009 

  

 

Ulla Hamilton Jan Valeskog 

  

Närvarande 

 
Ledamöter: 

 Ulla Hamilton (M), ordförande  

Jan Valeskog (S) vice ordförande  

 

Berthold Gustavsson (M)  

Tord Bergstedt (M)  

Anna Johansson (M)  

Annika Davidsson (M)  

Inge-Britt Lundin (FP)  

Anders Broberg (KD) §§ 1-14 

Jimmy Lindgren (S)  

Birgit Marklund Beijer (S)  

Mats Lindqvist (MP)  

Kajsa Stenfelt (V)  

 
Ersättare: 

 Lars Bengtson (M) tjänstgörande §§ 15-29 

Datevig Mardirossian Lönn (M)  

Christoffer Kuckowski (M)   

Anna Manhag (M)  

Inga-Lill Larsson (M)  

Lars Randerz (S) tjänstgörande 

Milly Namiro Darlsson (S)  

Margareta Stavling (S)  

Jonas Larsson (S)  

Hampus Rubaszkin (MP)  

Sebastian Wiklund (V)  

 
Tjänstemän: 

 Trafikdirektör Magdalena Bosson och nämndsekreteraren Åse Geschwind. 

Vidare tjänstemännen vid kontoret Fredrik Alfredsson, Birgitta Björk, Mats Cronqvist, 

Ted Ell, Staffan Forsell, Karin Hebel, Lars Jolerus, Erica Lawesson och Ulla Ritzén, 

samt biträdande borgarrådssekreteraren Magnus Thulin från roteln. 



  

 
 § 17 

Inga fler säsonger med hälsofarliga partiklar från dubbdäcken.  

Svar på remiss 

Dnr T2009-007-01292 

Protokollsutdrag 

 

Beslut 

Trafik- och renhållningsnämnden beslutar enligt kontorets förslag: 

 

1 Trafik- och renhållningsnämnden beslutar att som svar på remissen från 

 kommunstyrelsen översända och åberopa kontorets utlåtande. 

2 Nämnden förklarar beslutet omedelbart justerat. 

 

Ärendets handling   

Trafikkontorets tjänsteutlåtande i rubricerat ärende från den 27 augusti 2009. 

 

Nämndens behandling av ärendet  

 

Framlagda förslag till beslut  

1) Ordföranden Ulla Hamilton m fl (M), ledamoten Inge-Britt Lundin (FP) och 

 ledamoten Anders Broberg (KD) ställer sig bakom kontorets förslag. (se beslutet) 

 

2) Vice ordföranden Jan Valeskog m fl (S), ledamoten Mats Lindqvist (MP) och 

 ledamoten Kajsa Stenfelt (V) föreslår följande: 

1. Trafik och renhållningsnämnden beslutar att bifalla skrivelsens förslag. 

 

Trafikkontorets sammanställning ger ingen egentlig analys av om och hur de i 

skrivelsen föreslagna åtgärderna skulle kunna ha effekt. Om det är någonstans 

inom stadens verksamheter som den analytiska kompetensen behöver finnas, så är 

det inom trafikkontoret. I stället så väljer kontoret att passivt avvakta vad 

regeringen tänker hitta på. Eftersom de av Stockholms stad föreslagna 

miljözonerna är tänkta att utarbetas helt av regeringen, så kan denna process i 

värsta fall ta många år i anspråk. Utfasningen av dubbdäck i Stockholm måste gå 

betydligt snabbare! En vinter till med höga partikelhalter från dubbdäck är inte 

acceptabelt. Igångsättande av informationskampanjer redan nu kan minska 

användningen än snabbare än vad som sker i dag, från 70% till 60%. Stockholms 

stad bör dessutom visa gott föredöme och uppmana andra myndigheter och 

aktörer verksamma i Stockholm att upphöra med dubbdäck. Några har redan gjort 

det men många återstår. 

 

Omröstning 

Ordföranden ställer de framlagda förslagen mot varandra och nämnden beslutar enligt 

kontorets förslag. 

 

Reservation 

Vice ordföranden Jan Valeskog m fl (S), ledamoten Mats Lindqvist (MP) och 

ledamoten Kajsa Stenfelt (V) med hänvisning till sitt gemensamma förslag. 

 

 

 



  

 

    Vid protokollet 

    Åse Geschwind 

 

 

 

Rätt utdraget intygar: 

 

 

 

_________________________________ 

 


